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Zápis z 29. zasedání Akademického senátu 

konaného 9. 11. 2020 od 14.00 hodin online v místnosti programu Skype pro firmy 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, Fecske Peter, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, 
Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka, 
dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Mišík Jakub, Bc. Ocelková Anna, Reguli Adam, 
doc. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, Vlachová Kristýna, Voříšková 
Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, prof. Nachtigal Petr,  
doc. Roh Jaroslav, prof. Solich Petr, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, dr. Koula Václav, dr. Matouš Petr, JUDr. Župčanová Jana 
 
Omluveni: doc. Červený Lukáš, Mgr. Jakubec Pavel, dr. Šnejdrová Eva, prof. Štaud František 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

4. Projednání dílčí změny Rigorózního řádu UK (č.j. 221/a/2020) 

5. Projednání dílčí změny Studijního a zkušebního řádu UK (č.j. 221/b/2020) 

6. Projednání možnosti konání elektronických voleb do AS FaF na funkční období 1. 2. 

2021 – 31. 1. 2024 vyhlášených dne 23. 9. 2020 

7. Různé 

 
 
 
 
 



 

 

 
1. Zahájení 

 

29. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně AS FaF UK PhDr. Zděnka. Kudláčková, Ph.D., 

ve 14.00 hodin. Přivítala vedení fakulty, senátory a pozvané hosty. Skrutátory byli určeni 

a tichým souhlasem schváleni místopředseda AS FaF UK doc. Kučera a senátor Tomáš Jan. 

Následně předsedkyně senátu dr. Kudláčková jmenovitě vyzvala všechny senátory, aby 

potvrdili svou účast na online zasedání. Akademický senát byl usnášeníschopný 

pro projednání všech bodů programu. Průběh zasedání senátu zapsala místopředsedkyně AS 

FaF UK Eliška Voříšková společně se senátorkou Mgr. Ivetou Szakošovou. 

 
 
2. Schválení programu 

 
Senátoři s dostatečným předstihem obdrželi program 29. zasedání AS FaF UK spolu  
s podkladovými materiály. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo  
ze senátorů nepožádal o doplnění programu, proto předsedkyně senátu dr. Kudláčková 
vyzvala senátory k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 29. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Mephared 2 – velký evropský projekt 
o Byla dokončena kompletace všech dokumentů ze strany Bogle Architects 

nezbytných pro započetí vystavení územního rozhodnutí úřadem. 
o Probíhá jednání s kvestorem UK ohledně žádosti o příspěvek z fondu Mikuláš. 

RUK předloží návrh AS UK. O příspěvku bude rozhodnuto v budoucích týdnech.  
o Nákup pozemků v sousedství M2 – v minulosti byly podány připomínky 

od majitele sousedního pozemku (rodiny Řeháčkových) k původnímu plánu 
M2 a z toho důvodu nebylo schváleno územní rozhodnutí. Stavbu M2 by to 
v současné situaci nemělo ohrozit, ale je vhodné schválit nákup daného 
pozemku jako investici do budoucna. Pro LFHK a FaF to nyní není nezbytný 
výdaj, proto by nákup tohoto pozemku neměl jít na vrub fakult, protože je 
potřeba pokrýt náklady na projektovou dokumentaci a následné kofinancování 
M2.  

• Rozšířené kolegium rektora 
o Je připravován nový strategický záměr UK, ke kterému byl uspořádaný kulatý 

stůl. V souvislosti s tím je připravován Strategický záměr fakulty, který bude 
probírán na jaře 2021. Pokud má někdo námět na to, co by ve Strategickém 
záměru fakulty nemělo chybět, nechť zašle tuto informaci na děkanát fakulty. 

• Kulatý stůl ohledně kritérií k habilitačním a jmenovacím řízení – ve středu 11. 11. 2020 
o Kritéria by měla být předložena na prosincové zasedání Vědecké rady fakulty. 

Je preferovaný posun od kvantitativních kritérií ke kvalitativním. 
  



 

 

Dotazy a odpovědi: 
místopředsedkyně Voříšková se zeptala, zda je plánována změna složení krizového štábu 
fakulty – dle nově schválené změny Statutu UK by měl být členem zpravidla navíc předseda 
AS FaF a student vybraný AS FaF. 
prof. Šimůnek sdělil, že to bude probráno na zítřejším jednání kolegia děkana. 
doc. Šatínský se dotazoval, kdo je iniciátorem změny kritérií pro habilitační a jmenovací řízení. 
prof. Šimůnek řekl, že je to iniciativa fakulty. Jedná se například o změnu, že články 
ve 4. kvartilu by se nově neměly započítat do vědeckých výstupů a hodnocení. 
 
 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /LDZ, studium v angličtině, zahraniční výuka/ 

• V pondělí 2. 11. 2020 byla zahájena studentská anketa k hodnocení studia minulého 

roku. 

• Byla spuštěna anketa k distanční výuce, zajistila místopředsedkyně Eliška Voříšková. 

Momentálně v anketě nejsou zaznamenány závažné věci k řešení.  

• U studentů bakalářských, navazujících magisterských a anglických studijních programů 

doposud neproběhlo významné rušení výuky z důvodu karantény. 

• V současné chvíli víme o 6 studentech laboratorní diagnostiky, kteří jsou na pracovní 

povinnosti (PP). Povoláván je i 1. ročník ZLDZ. 

• Fakulta je přihlášena na online veletrh prezentací VŠ pro SŠ v Turecku. 

 

Dotazy a odpovědi: 
Bc. Ocelková sdělila, že k PP jsou povolávání i studenti 3. ročníku Bc. studia a oba ročníky 
navazujícího Mgr. studia. Průzkum ukázal, že momentálně se jedná o 6 lidí, ale není to ale 
finální číslo. 
 
místopředseda doc. Kučera sdělil, že mají problém v kombinované formě studia s výukou. 
Studenti mají ihned navazující online výuku na prezenční hodiny a měli problém 
s přemístěním se. Naštěstí se to týká pouze dvou kateder, které se následně společně dohodly 
na řešení vstřícnějším pro studenty.  
 
místopředsedkyně Voříšková sdělila, že šetření ohledně online výuky se doposud zúčastnilo 
383 studentů, přičemž k 2. 11. 2020 zaznamenali poslední odpověď. Zaznamenávání odpovědí 
bude k pátku 11. 11. 2020 ukončeno a odpovědi budou poskytnuty k vyhodnocení 
proděkanům příslušných úseků studia. 
 
Dr. Kudláčková se dotázala, zda bude další online veletrh zaměřený i na jiné země než 
Turecko? 
prof. Nachtigal řekl, že tento online veletrh provozuje CzechTrade. Původně měl proběhnout 
prezenčně, ale z důvodu současné situace se bude konat online. Zároveň probíhá veletrh 
v Dubaji a dalších městech, která pro nás nejsou tak atraktivní. 

 

 

doc. Roh: 
Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Na 24. 11. 2020 byla plánována promoce doktorských studijních programů pro více 
než 20 absolventů FaF, z důvodu epidemiologické situace byla přesunuta na jaro 2021. 



 

 

• PROGRES – financování vědy na fakultě 
o Dle RUK má být nový program „PROGRES II“ nastaven dle vědních oblastí. Pro naši 

fakultu by to znamenalo rozdělení do dvou oblastí – chemie a farmacie 
a farmakologie. Znamenalo by to, že by na fakultě byly 2 programy s dvojím 
vedeními. Chemický program by byl pravděpodobně řízen primárně 
z Přírodovědecké fakulty. Ten druhý by měla vést naše fakulta. Vedení fakulty 
bude i nadále usilovat o zachování jednoho fakultního projektu „PROGRES“. 

• Témata pro SOČ pro studenty hradeckých gymnázií by měla být zasílána 
paní Neznámé, která je shromažďuje. 

 
 

prof. Doležal: 
Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 
Oblast vnějších vztahů: 

• DOD – 1. termín proběhne 11. 11. ve spolupráci s doc. Hronkem, Ing. Markem a SČSF. 
Poté proběhnou další 4 termíny. Budou regionálně rozděleny po krajích ČR 
a na Slovensku. V současné chvíli máme osloveno 500 škol v ČR a SR. Jsou připravena 
videa ke streamování. 

• Připravuje se nové propagační video pro středoškoláky – bude hodně akční, 11. 11. 
2020 už snad bude na stránkách FaF. 

• NaKarlovku proběhne online v sobotu 28. 11. 2020, naše fakulta bude mít 30 minut 
dlouhý živý vstup zahrnující prezentace fakulty a další videa 

o Je připravena online diskuze, které se zúčastní Ing. Lucie Navrátilová, 
prof. Doležal a prezidentka SČSF Martina Krejčová. Pokud má nějaký z AP 
zájem se této diskuze zúčastnit, bude vítán. 

• 24. kongres nemocničních lékárníků proběhl online. Účastnilo se ho až 350 účastníků. 
Pěknou prezentaci měla doc. Šklubalová, organizátor byl doc. Malý. 

• V minulých týdnech proběhly 3 online semináře ve spolupráci se SČSF „Kam 
na diplomku“. Účastnily se jich již KOBCh, KFChFA, KBLV se zájmem až 150 studentů. 
 
Mezinárodní vztahy: 

• Ministerstvo vnitra zveřejnilo nová pravidla pro vstup občanů do ČR. Jsou zpřísňovány 
požadavky na PCR testy, karanténu i příjezdové formuláře. Cestování do Vánoc bude 
omezeno, podle těchto nových pravidel. 

 
 
prof. Solich: 

Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• STARRS – OP VVV 
o V termínu 30. 11. – 1. 12. 2020 je naplánována 4th STARSS konference. 

S ohledem na COVID-19 bude uspořádána on-line formou. 

• ERDF II – OP VVV – probíhá dokončování nákupů přístrojů a materiálů na výuku. 

• Grantová schémata na UK – OP VVV (Program START)  
o Probíhají individuální a skupinové konzultace.  
o Konec příjmu grantových žádostí v rámci FaF pro interní kontrolu OSREP byl 

do 26. 10. 2020, bylo podáno celkem 18 žádostí k celkové alokaci 47 milionů 
Kč, což je 21 % všech alokovaných financí. 

• REVIFAF a Preseed I. a Preseed II. – OP VaVpI 



 

 

o Postupně jsou uzavírány projekty, které měly 5letou lhůtu monitorování 
po ukončení projektu. Po odeslání závěrečných zpráv bude ukončeno zasílání 
informací vůči ministerstvu. 

 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Opatření děkana 5/2020 Pravidla pro tvorbu a použití sociálního fondu 
o Byl schválený návrh na změnu tohoto OD na podnět senátorky dr. Hošťálkové, 

které patří poděkování za upozornění na tento nedostatek. Jde o rozšíření 
okruhu zaměstnanců s nároky na příspěvky ze sociálního fondu; jedná se 
o zaměstnance, kterým byl snížen úvazek z důvodu péče o dítě do věku 3 let. 

• Vakcína proti chřipce  
o Fakultě se podařilo sehnat příslušné vakcíny. Od tohoto týdne by 

MUDr. Hošková měla být přítomna ve své ordinaci. Jakmile bude domluvena 
organizace očkování, všichni zájemci budou včas informováni o dalším 
postupu. 

• Výkon práce v souvislosti s opatřeními vlády a prevenci nebezpečí vzniku a rozšíření 
onemocnění COVID 19  

o Pokud to charakter práce umožňuje, doporučuje se převedení pracovníků 
v maximální možné míře do režimu práce z domova = home office (HO).  

o Pro pracovníky, jejichž charakter práce neumožňuje HO, pak se jedná 
o tzv. jinou překážku v práci na straně zaměstnavatele ve smyslu ZP a těmto 
pracovníkům přísluší po dobu trvání jiné překážky v práci náhrada mzdy v plné 
výši jejich průměrného výdělku. Jedná se zejména o THP pracovníky, kteří byli 
v kontaktu s rizikově vyhodnocenou nebo COVID pozitivní osobou, nebyla jim 
nařízena karanténa v rámci epidemiologického šetření, ale fakulta 
z preventivních důvodů doporučuje jejich separaci. 

• Krizový štáb fakulty 
o Dle nově vydaného opatření rektora je nově možnost posoudit a případně 

jmenováním doplnit a opravit složení krizového štábu fakulty. Toto bude 
projednáno na zítřejším zasedání kolegia děkana. Pokud k tomu dojde, fakultní 
veřejnost bude informována. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Tomáš Jan sdělil, že se v zápisu z jednání kolegia děkana dočetl o oznámení ohledně restrikcí 
vůči zaměstnávání občanů Íránů. Dotazoval se, zda se toto týká i studentů. 
 
Ing. Vlčková sdělila, že si není jistá, zda se to týká i studentů, ale že to zjistí a senátora bude 
informovat. 
 
prof. Nachtigal řekl, že ohledně studentů nejsou žádné restrikce na úrovní přijímaní ke studiu 
a jejich studia. Studenti zde mají spíše problém si otevřít bankovní účet, další restrikce 
a omezení mu nejsou známy. 
 
doc. Šatínský se dotázal, zda je možné zasílat vyučujícím konkrétní jméno osoby, která byla 
pozitivní z důvodu efektivnějšího udílení preventivní karantény a HO. 
 
Ing. Vlčková sdělila, že se snaží co nejvíce chránit vyučující i studenty. Nicméně je to otázka 



 

 

na prodiskutování v rámci COVID týmu, jak moc se může daná informace šířit. Momentálně 
jakmile tým dostane hlášení, ihned Ing. Navrátilová zasílá upozornění, kde kontaktuje 
vedoucího katedry, zástupce vedoucího a sekretářku, že se osoby na katedře dostaly 
do kontaktu s rizikovou osobou. Je to osobní informace každého studenta a je nutné s ní 
příslušně zacházet.  
 
doc. Šatínský sdělil, že je to důležité z důvodu osobního zhodnocení rizika šíření nákazy a 
případného onemocnění konkrétního vyučujícího.  
 
Jakub Mišík sdělil, že i při trasování v rámci KHS není možné sdělit jméno pozitivního člověka, 
který byl v kontaktu s příslušnou sobou. Je to povinnost pozitivního dát vědět dalším lidem, 
se kterými byl v kontaktu. 
 
Ing. Vlčková řekla, že pozitivní osoba předá hlášení na mailovou adresu COVID týmu. Ten je 
připraven předávat tyto informace v obecné rovině, aby se co nejvíce zamezilo šíření jména. 
 
prof. Šimůnek byl vyzván paní předsedkyní dr. Kudláčkovou, aby se vyjádřil k dané situaci. Pan 
děkan sdělil, že paní tajemnice to řekla dostatečně. Fakulta tato informování studentů 
a vyučujících dělá nad rámec toho, co je její povinností. Toto by měla zajistit KHS, na kterou 
se fakulta nemůže v současné době spoléhat. Proto preventivně příslušným vyučujícím 
a studentům na 10 dní výuku přeruší. Je srozumitelné, proč pan doc. Šatínský toto požaduje, 
ale je nutné dodržovat opatření ohledně GDPR. 
 
Adam Reguli upozornil, že kamarádce přišel email z fakulty 27. 10. 2020, že 12. 10. 2020 byla 
v kontaktu s pozitivní osobou na fakultě. Řekl, že by bylo vhodné toto upozornění nezasílat se 
zpožděním. 
 
Bc. Ocelková se dotázala, jaký časový úsek dozadu je třeba, aby studenti šli do karantény 
po styku s pozitivní osobou. Zároveň doplnila informaci, že když ona sama byla indikovaná 
jako pozitivní, svým přátelům to nahlásila. Myslí si, že to tak dělá většina jejích spolužáků. 
 
Ing. Vlčková sdělila, že COVID tým reaguje až na základě hlášení, kdy se dozví o pozitivní osobě. 
Vždy se snaží na základě dalších zjištění co největší skupinu zahrnout do ochranné karantény. 
Některé osoby to hlášení podají se zpožděním. Kolegyně si však dávají záležet na tom, aby 
informaci předaly co nejdříve. 
 
doc. Šatínský kvituje přístup, že informaci vyučující včas dostanou. Zároveň podporuje 
myšlenky Bc. Ocelkové. To že příslušný AP zjistí, že byl v rizikovém kontaktu je dobré, z důvodu 
následné izolace. Nejlepší by bylo, pokud i studenti by dali sami vědět, že jsou pozitivní.  
 
Jakub Mišík reagoval na senátora Reguliho. Sdělil, že zpětně se zjišťují kontakty na KHS 
následovně: u bezpříznakových pozitivních jde o kontakty 7 dní zpětně, u příznakových 
pozitivních se jedná o kontakty 2 dny zpětně před objevením příznaků. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala vedení fakulty za sdělení důležitých informací 
a zodpovězení dotazů senátorů. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 



 

 

 
4. Projednání dílčí změny Rigorózního řádu UK (č.j. 221/a/2020) 

Předsedkyně senátu dr. Kudláčková sdělila, že podklady byly obdrženy k projednání od AS UK. 
Byly zaslány komisím AS FaF k vyjádření. Předsednictvo AS FaF obdrželo od komisí následující 
stanoviska: 
Legislativní komise AS FaF vydala k dokumentu kladné stanovisko s legislativně-technickou 
opravou. Technická poznámka LK AS FaF k Dílčí novele Rigorózního řádu UK: 
Dílčí novela Rigorózního řádu UK – LK AS FaF UK vyjadřuje kladné stanovisko s návrhem 
na legislativně-technickou opravu poslední věty čl. 1 odst. 14: „Podrobnosti mohou být 
stanoveny vnitřním předpisem fakulty.“  
 
Studijní komise AS FaF se k dokumentu vyjádřila bez připomínek. 
 
Do otevřené diskuze se nikdo nepřihlásil, a tak předsedkyně dr. Kudláčková vyzvala senátory 
k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal dílčí změny Rigorózního řádu UK (č.j. 221/a/2020) s kladným 
stanoviskem. 
 
 
5. Projednání dílčí změny Studijního a zkušebního řádu UK (č.j. 221/b/2020) 

Předsedkyně senátu sdělila, že dokumenty byly obdrženy z AS UK k projednání jednotlivými 
senáty fakult. 
Legislativní komise AS FaF projednala dokument s kladným stanoviskem. 
Studijní komise AS FaF projednala dokument bez připomínek.  
 
Předsedkyně senátu vyzvala senátory k diskuzi, do které se nikdo nepřihlásil. Přistoupila 
proto k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal dílčí změny Studijního a zkušebního řádu UK (č.j. 221/b/2020) 
s kladným stanoviskem. 
 
 
6. Projednání možnosti konání elektronických voleb do AS FaF na funkční období 1. 2. 

2021 – 31. 1. 2024 vyhlášených dne 23. 9. 2020 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková sdělila, že k projednávání tohoto bodu jsou přítomni oba 
předsedové volebních komisí do AS FaF - dr. Matouš a místopředsedkyně Voříšková, společně 
s dr. Koulou, který zajišťuje technické provedení voleb. Všichni jsou připravení na zodpovězení 
dotazů. Pro uvedení tohoto bodu byl dr. Kudláčkovou pověřen dr. Matouš. 
Dr. Matouš poprosil jménem volebních komisí AS FaF o podpoření možnosti e-voleb do AS 
FaF. Hlavním důvodem konání e-voleb je současná epidemiologická situace. Pro zajištění 
prostředí elektronických voleb byla připravena a využita aplikace RUK. Velké poděkování patří 
dr. Koulovi a Mgr. Maňáskovi z RUK, kteří technicky tento způsob hlasování připravili. 
Proběhlo testovací hlasování, kterého se senátoři mohli zúčastnit, aby si vytvořili představu 
o průběhu samotných voleb. Odpovědi na vyvstanuvší dotazy, které byly předem zaslány 
mailem, byly odeslány v pátek. Dnes senátoři také obdrželi dokument týkající se technického 
zabezpečení voleb, který je nedílnou součástí usnesení. 



 

 

 
Předsedkyně dr. Kudláčková poděkovala za představení bodu. Sdělila, že předsednictvo AS 
FaF podporuje tento záměr. V diskuzi nikdo nevystoupil, a tak bylo přistoupeno k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK z důvodu současné epidemiologické situace rozhodl, že řádné volby do AS 
FaF UK pro volební období 1. 2. 2021 ‒ 31. 1. 2024 vyhlášené dne 23. září 2020, které se konají 
v rozmezí 1. 10. 2020 – 31. 12. 2020, lze uspořádat elektronicky. Dokument upřesňující 
technické podrobnosti organizace, průběhu a zabezpečení těchto voleb je přílohou tohoto 
usnesení. 
 
Předsedkyně dr. Kudláčková poděkovala senátorům za vyslovení jednomyslné podpory pro 
elektronickou podobu konání řádných voleb do AS FaF. Jde o velké úsilí celého týmu, který 
na přípravách voleb intenzivně pracuje. Jedná se o důležitou událost vzhledem k volbám do 
AS FaF, který bude volit následujícího děkana fakulty. 
 
 
7. Různé 

 

• Předsedkyně dr. Kudláčková sdělila, že předsednictvo AS FaF obdrželo od tajemnice 

AS UK Amáty Vohradské dokument z AS PřF UK – Výzva panelistů 3. diskuzního fóra 

Přírodovědecké fakulty UK. Proběhnuvší panelová diskuze na PřF se týkala COVID-19. 

Diskuze se účastnily významné osobnosti zabývající se tímto tématem ‒ evoluční 

biolog prof. Jaroslav Flegr, viroložka dr. Ruth Tachezy, virolog prof. Ivan Hirch a další. 

Závěrem tohoto diskuzního fóra byla zmiňovaná výzva. AS FaF byl požádán AS PřF, 

abychom šířili tento dokument celé akademické obci. Na základě rozhodnutí 

předsednictva AS FaF bude sdílen se senátory i se všemi členy akademické obce 

na stránkách AS FaF. 

 

• Dr. Matouš vyslovil poděkování za výsledek hlasování ohledně elektronického konání 

voleb do AS FaF. Poprosil senátory, jakožto zástupce kateder, aby byli nápomocni 

ostatním AP, zvlášť externím AP, kteří nejsou seznámeni s novým Volebním řádem AS 

FaF. Pokud se vyskytnou nějaké problémy, měl by se dotyčný obracet na příslušnou 

volební komisi. Po skončení zasedání AS FaF bude vyvěšen harmonogram voleb. AP 

dostanou výzvu k vyjádření nesouhlasu s jejich kandidaturou v 1. voleb a každý AP 

bude mít 5 pracovních dnů k vyjádření. 

 

• Místopředsedkyně Voříšková také poděkovala senátorům za schválení elektronické 

podoby voleb do AS FaF. Zároveň připomněla vznik informační brožury pro studenty 

týkající se pravomocí a funkce senátora, kterou připravila senátorka Kristýna Vlachová, 

za což jí patří poděkování. Pro studenty se s novým VŘ AS FaF nic zásadního nemění. 

 

• Předsedkyně senátu oznámila, že pravděpodobně dojde ke zrušení následujícího 

zasedání, jelikož byla předem informována vedením fakulty, že v současné době 

nejsou žádné dokumenty k projednání. Rozhodnutí provede předsednictvo AS FaF 

těsně před zasedáním a všichni senátoři o něm budou včas informováni. 

 



 

 

 
K bodu 7. Různé nebyly položeny žádné dotazy. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
 
29. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní senátu dr. Kudláčkovou ukončeno v 15:35 hodin. 
 

 

 

Zapsala: Mgr. Iveta Szakošová 

Eliška Voříšková 

 

 

Ověřili : PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
  doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
 
 
V Hradci Králové 9. listopadu 2020  



 

 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 29. zasedání AS FaF UK dne 9. listopadu 2020 
 
Usnesení 29-1: AS FaF UK schválil program 29. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 29-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 29-3: AS FaF UK projednal dílčí změny Rigorózního řádu UK (č.j. 221/a/2020) 

s kladným stanoviskem. 

Usnesení 29-4: AS FaF UK projednal dílčí změny Studijního a zkušebního řádu UK (č.j. 

221/b/2020) s kladným stanoviskem. 

Usnesení 29-5: AS FaF UK z důvodu současné epidemiologické situace rozhodl, že řádné 

volby do AS FaF UK pro volební období 1. 2. 2021 ‒ 31. 1. 2024 

vyhlášené dne 23. září 2020, které se konají v rozmezí 1. 10. 2020 – 31. 

12. 2020, lze uspořádat elektronicky. Dokument upřesňující technické 

podrobnosti organizace, průběhu a zabezpečení těchto voleb je 

přílohou tohoto usnesení. 

Usnesení 29-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

  



 

 

Příloha č. 2: Příloha Usnesení 29-5  
Dokument upřesňující technické podrobnosti organizace, průběhu a zabezpečení řádných 
voleb do AS FaF pro volební období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 konaných elektronickou formou 

Podrobnosti organizace voleb 

Technické podrobnosti organizace, průběhu a zabezpečení elektronických 

voleb 

1. Volby budou probíhat v rámci volební aplikace, která bude po dobu konání 

voleb dostupná na adrese https://volby.is.cuni.cz 

 

2. Do volební aplikace se voliči přihlašují pomocí univerzitního čísla osoby 

(uvedeno na průkazu/ISIC pod fotografií) a hesla do CAS (stejné, jako např. 

do SIS). 

3. Do volební aplikace se mohou přihlásit pouze osoby, které jsou podle 

zákona a předpisů univerzity a fakulty oprávněnými voliči (student, 

akademický pracovník dle § 70 zákona o vysokých školách). Seznam voličů 

vypracoval děkanát fakulty a odsouhlasila volební komise. 

4. Volby jsou tajné. Nikde v databázi se neukládá, jak která osoba hlasovala. 

Uložen je pouze záznam o tom, zda již byla provedena volba. 

5. Volbu je možné kdykoli v průběhu voleb změnit. Pro zajištění tajnosti (viz 

bod 3) je toto realizováno pomocí vygenerovaného jedinečného kódu 

(PINu). Tento kód je nutné při hlasování zvolit (kód je znám pouze hlasující 

osobě, v databázi se nevytváří vztah mezi tajným kódem a identifikátorem 

osoby). Při změně provedeného hlasování je nutné tento tajný kód zadat. 

Bez znalosti tohoto kódu nelze hlasování změnit. 

 

  

  

https://volby.is.cuni.cz/


 

 

Postup při řešení problémů 
Nemůžete-li se přihlásit do volební aplikace: 

1. Zkontrolujte, zda zadáváte platnou kombinaci přihlašovacích údajů (univerzitní číslo osoby a 

heslo). Ověřte, že tato kombinace funguje pro přihlášení do SIS (pro ověření nepoužívejte 

přihlášení k e-mailu). Pokud máte s přihlášením problém (i jinde než ve volební aplikaci), 

nechte si vydat nové ověřené heslo do CAS. Po změně hesla počkejte alespoň dvě hodiny, 

před opětovným pokusem o přihlášení se k aplikaci. 

2. Máte-li platné heslo a nemůžete se přihlásit k volební aplikaci, je pravděpodobné, že nejste 

oprávněným voličem, tedy nejste na seznamu voličů. Pokud máte pocit, že byste měli mít 

právo volit, obraťte se na příslušnou volební komisi s následujícími údaji: 

1. Jméno a příjmení 

2. Univerzitní číslo osoby 

3. Vztah, který zakládá vaše právo volit (např. studium v libovolném programu, 

pracovní úvazek odpovídající akademické pozici) 

 

Máte-li jinou stížnost či připomínku k průběhu voleb kontaktujte prosím někoho ze členů volební 

komise:   

 

Volební komise pro volby do komory akademických pracovníků: 

Mgr. Petr Matouš, Ph.D. – předseda 

Tomáš Jan 

Ing. Stanislav Klik, Ph.D. 

PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D. 

Jakub Mišík 

 

 

Volební komise pro volby do studentské komory: 

Eliška Voříšková – předsedkyně 

Mgr. Hana Kučerová 

Veronika Sovová 

Isabela Whelanová 

JUDr. Jana Župčanová 


